
УНИВЕРЗИТЕТ У НОВОМ САДУ 

ФИЛОЗОФСКИ ФАКУЛТЕТ 

Број: 01-20/3 

Дана, 23.4.2024. године 

 

 

Записник 

са 7. седнице Савета Филозофског факултета која се одржала дана 18.4.2024. године са почетком у 
10 часова у Кино-сали Факултета. 

Седницом председава проф. др Марко Шкорић, председник Савета Филозофског факултета. 

Седници присуствују сви чланови Савета Факултета. 

Присутни чланови: 

1. др Бранко Бешлин 
2. др Владислава Гордић-Петковић 
3. др Жељко Милановић 
4. др Марко Шкорић 
5. др Чила Уташи 
6. др Марија Стефановић 
7. др Динко Грухоњић 
8. Вања Фекић 
9. Мирослав Радека 
10. Мирјана Голубовић 
11. Мира Живковић-Дрезгић 
12. Бошко Никић 
13. Филип Солдо 
14. Бојана Бабин 
15. Ивана Мацак 
16. Нина Алексић 
17. Дарио Радић 

Осим чланова Савета седници су присуствовали: проф. др Ивана Живанчевић-Секеруш, декан 
Факултета, проф. др Јасмина Коџопељић, продекан за наставу, проф. др Оливера Кнежевић-
Флорић, продекан за финансијско-организационе послове, проф. др Зоран Пауновић, продекан 
за међународну сарадњу и науку, проф. др Миливој Алановић, продекан за послове 
акредитације, самовредновања и квалитета рада Факултета, проф. др Дејан Пајић, кандидат за 
продекана, проф. Јасна Ухларик, кандидат за продекана, проф. др Данијела Прошић-Сантовац, 



кандидат за продекана, проф. др Горан Васин, кандидат за продекана, Немања Васић и 
Мирјана Галоња, секретар Факулте. 

Дневни ред једногласно је усвојен. 

 

1. Усвајање Записника са 6. седнице Савета Филозофског факултета 
 
Записник са 6. седнице Савета једноглано је усвојен. 
 

2. Избор декана Филозофског факултета на период од 3 године (1.10.2024.- 30.9.2027. године) 
 
Проф. др Марко Шкорић, председник Савета, упознао је присутне са Одлуком Наставно-
научног већа Филозофског факултета којом је као коначан кандидат за декана Факултета 
утврђен проф. др Миливој Алановић. 
Мирјана Галоња, секретар Филозофског факултета, упознала је присутне са процедуром 
предвиђном чланом 52-54 Статута Филозофског факултета, која се односи на поступак 
избора декана Факултета. 
 
Проф. др Марко Шкорић, председник Савета, дао је реч проф. др Миливоју Алановићу, 
кандидату за декана који је представио свој програм рада. 
 
Приликом представљања проф. др Миливој Алановић истако је да ће основна начела рада 
њега и његовог продеканског тима бити: 
 
1. Несметано обављање свих активности Факултета: наставне и научне делатности; 
2. Хармонизовано функционисање факултетских служби у складу са примерима добре 

пословне праксе; 
3. Вођење рационалне и одговорне пословне политике рада и развоја Факултета; 
4. Оптимизација коришћења расположиве опреме и ангажовања кадровских ресурса; 
5. Отворена и непосредна комуникација по хоризонтали и вертикали; 
6. Уредно и благовремено достављање свих аката из делокруга рада Савета ФФУНС ради 

изјашњавања о њима; 
7. Успостављање атмосфере поверења и сарадње између органа управљања и 

пословођења ФФУНС, с једне стране,и оснивача, с друге. 

Након представљања основних начела и програма рада проф. др Миливој Алановић 
представио је и предлог свог продеканског тима: 

Проф. др Данијела Прошић-Сантовац, продекан за наставу, 

Проф. др Јасна Ухларик, продекан за послове акредитације, самовредновања и контроле 
квалитета рада Факултета 

Проф. др Дејан Пајић, продекан за финансијско-организационе послове 



Проф. др Горан Васин, продекан за међународну сарадњу и науку. 

Након представља проф. др Миливоја Алановића, јавност се повукла са седнице Савета. 

Савет Факултета именовао је комисију за спровођење гласања за избор декана у саставу: 

1. Проф. др Бранко Бешлин 
2. Проф. др Динко Грухоњић 
3. Вања Фекић  
4. Филип Солдо 
5. Ивана Мацак 

Мирјана Галоња, секретар Факултета, још једном је поновила процедуру избора декана 
Факултета која је прописана Статутом. 

Комисија за спровођење гласања се повукла да припреми гласачке листиће. 

Пре почетка гласања чланови Комисије обавестили су чланове Савета да је проф. др 
Бранко Бешлин председник Комисије. 

Проф. др Бранко Бешлин обавестио је чланове Савета да седници присутвује свих 17 
чланова Савета. 

Гласање за избор декана почело је у 10:46. 

Гласање за избор декана завршено је у 10:55. 

По завршеном гласању Комисија је утврдила резултат гласања и председник Комисије 
саопштио је резултат спроведног гласања: 

 
Комисија у саставу: 
 
1. проф. др Бранко Бешлин, председник комисије 
2. проф. др Динко Грухоњић 
3. Вања Фекић 
4.Филип Солдо 
5. Ивана Мацак 
 
 
спровела је дана 18.4.2024. године гласање за избор декана Филозофског факултета. 
 
Савет Факултета има 17 чланова. 
 
Присутно је  чланова: 17 чланова 
 
Гласање је почело у 10:46 часова 
 
Гласање је завршено у 10:55 часова 
 



Број чланова који је гласао: 17 
 
Број листића у кутији: 17 
 
Број важећих листића:14 
 
Број неважећих листића: 3 
 
Број неупотребљених листића: 0 
 
 
Резултат гласања: Проф. др Миливој Алановић 14 гласова ЗА. 
 
 
Проф. др Бранко Бешлин честитао је проф. др Миливоју Алановићу на избору за декана 
Факултета. 
 
Проф. др Миливој Алановић захвалио се члановима Савета на указаном поверењу. 
 
 
Пре преласка на следећу тачку дневног реда проф. др Марко Шкорић, председник Савета честитао 
је проф. др Миливоју Алановићу на избору за декана Факултета 

 

3. Разно. 

У оквиру тачке разно, члан Савета проф. др Динко Грухоњић обратио се Савету Факултета: 

 

"Поштоване колегинице и колеге, 

Имам потребу да вам се обратим и да ово што кажем остане забележено у  записнику, за 
архиву и за времена која долазе и за колегинице и колеге које ће седети у наредним 
генерацијама у овом веома важном факултетском дану. Наравно, уз уважавање и поштовање 
факултетских и универзитетских процедура. 

Као члан Сваета Филозофског факултета, желим да изразим велику захвалност на бројним 
изразима солидарности и подршке које смо као факултет добили, како од колега са факултета 
Универзитета у Новом Саду, универзитета у Србији и региону Западног Балкана, као и на 
широкој међународној академској подршци и исказаној солидарности, која не престаје да 
долази. 

Посебно желим да захвалим нашим студентима, који су на почетку својих академских каријера 
непогрешиво схватили колико су за једно демократско друштво важни аутономија факултета и 
универзитета. 

Уверен сам да ће Савет и руководство Филоозофског факултета Универзитета у Новом Саду 
наставити непоколебљиво да се боре за аутономију Факултета и Универзитета. 



Хвала вам на прилици да вам се обратим." 

 

Савет Факултета о наведном обраћању проф. др Динка Грухоњића није расправљао нити 
изјашњавао. 

 

Седница завршена у 11:20 часова. 

 

Записник саставила    Председник Савета Филозофског факултета 

Мирјана Галоња с.р.             Проф. др Марко Шкорић с.р. 

  


